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Protokoll för t vid Styrelsemöte via Teams, 20230705 
 

 Närvarande: Camilla A, Folke J, Lena K, Peter L, Patrik P, Robin 

K(sup), Andreas H, Ellen J(sup), Markus B(sup) 

 

1. Val av justerare 

Robin valdes att justera. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Lades med godkännande till handlingarna. 

 

4. Ekonomi  

• Ekonomisk behållning just nu. 

Minus för tillfället, dock ingen panik 

 

5. Utställningar 

• Sammanfattning Åkulla. 

Fungerade bra med bra domare, dock lågt deltagarantal (endast 19 st). 

Noterades att det var lågt antal funktionärer.  

 

Beslöts att funktionärslistor för kommande säsong ska tas fram, behöver inte 

nödvändigtvis vara styrelseledamöter. Ev att utskick görs via mail till 

medlemmarna. 

• Sponsring 

Ingen fodersponsor har hittats till Växjöutställningen. Beslöts att för 

Växjöutställningen istället dela ut pokaler som redan finns (hos Peter) och förse 

dem med graverade plattor. 

 

• Växjö 

Hittills 7 st anmälda. Allt övrigt under kontroll. Marknadsföring återstår. 

Lotteristorlek avgörs av hur många anmälda vi har. 

 

6. Beagledag och 60 års jubileum 

•      Flyer framtagen. Alla aktiviteter är under kontroll.  

•      Kennelpanel: Östra Hults, Utvängs klara, McHaire och Änglaheden  och  Göte Sten, i 

egenskap av hanhundsägare tillfrågade.   

• Viktigt att samtliga styrelsemedlemmar gillar allt som rör Beagledagen på sociala 

medier. 

• Priser till tipspromenad: Patrik tar fram ett lämpligt pris, även till eventuella barnpris. 

• Västar till styrelsen beställda. 
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• Jubileumsmiddag: Ev enklare information om verksamheten under de gångna åren. 

 

7. Drevprov 

• Domarkonferens 2 september. Inbjudan utskickad. 

• Drevprovsannonsen klar att skicka till tidning och hemsida. 

8. Viltspår 

10 starter hittills (4 beaglar). Några domare i Kronoberg och längre söderut med intresse för 

att hjälpa oss att döma ska läggas ut på vår hemsida. 

 

9. GDPR 

Beslöts att vi enbart lägger ut prislistor och liknande med högst begränsade uppgifter om 

hundägare på hemsidan. 

   

10. Övriga frågor 

• Vårt Facebookkonto ska göras om så att flera (som admins) kan lägga ut information 

på kontot. 

• Flera ska kunna få behörighet att lägga ut info på hemsidan. Camilla delar ut 

behörigheter till lämpliga personer. 

 

11. Nästa möte 

13 augusti 19:30 

Vid Protokollet:      Justeras: 

Folke Johansson/     Robin Karlsson/ R K 

        

 

    

 

 

 

 

 

 

 

                                                Bilaga    
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